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Постоянна комисия по спорта, туризма, 
децата и младежта /ПК по СТДМ/

ПРОТОКОЛ

№Ю
Днес, 18.08.2020 от 15:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Недев
• Деян Куздов - Председател
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Стефан Антонов
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още

Йордан Дурчев - гл. експерт, Дирекция "ОМДС"
Георги Давидов - гл. експерт, Дирекция "ОМДС"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред
1 - 637 / 29.07.2020: Предоставяне на 5 бр. спортни площадки за управление на ОП 
"Спортни имоти и прояви"

2 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план-схеми по 
него

3 - 659 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Велико Търново

4 - 660 / 14.08.2020: Провеждане на процедура по предоставяне безвъзмездно ползване
на спортен обект общинска собственост по реда на ЗФВС
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5 -661 / 14.08.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

6 - 685 / 18.08.2020: Протокол за разпределение на сумата за финансово подпомагане на 
спортните клубове, съгласно Наредба за финансово подпомагане на спортните клубове

Становища
1 - 637 / 29.07.2020: Предоставяне на 5 бр. спортни площадки за управление на ОП 
" Спортни имоти и прояви'1

Становище на комисията

Е. Чамуркова - безвъзмездно ли ще се ползват, ще има ли специални условия за ползване 
М. Джартова - ще има и свободен достъп до тях, ще има и график за провеждане на 
тренировъчен процес
Д. Куздов - към момента със свободно ползване ли са
М. Джартова - да, сега ще продължат да се ползват и свободно, и с график. Целта е най- 
вече свободния достъп и масовото ползване.
Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване 
на проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план- 
схеми по него

Становище на комисията

Докладват Д. Йонкова, арх. Н. Миладинов /процедурата е на етап допускане на 
изработване на ПУП/
Е. Чамуркова - кога във времето се предвижда този ПУП
арх. Миладинов - предвид обхвата на територия, може би година и половина
Е. Чамуркова - кога ще се установява незаконно строителство, ако има такова, какво се
случва
Д. Йонкова - тази процедура не е свързана с незаконното строителство.
Кр. Каракоцев - въпрос относно т. 6 от проекта за решение 
Д. Йонкова - разяснения по въпроса.
И. Александров - "В края на 19в. арх. Георги Козаров е разработил първия ПУП, който е 
на тази част - "Стара част", заедно с Леон Филипов. Това е едно изключително наситено 
пространство с паметници на културата с национален и местен характер. В крайна 
сметка процедурата трябва да бъде съгласувана с експертите от ИПК. Когато се 
разработва всичко това от екипа на арх. Никифоров, той ще ползва ли експертизата на 
това, което са разработили колегите от побратимения град Байон за тази част на В. 
Търново. Разработките на арх. Никифоров влизат ли в противоречие, остават ли в сила и
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отменят ли разработките на италианския проект на Старото военно училище." 
арх. Миладинов - това са много конкретни неща, на които няма как да отговори, 
специфични са като материя. Тук може би въпросът е към главния архитект. 
Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 659 /14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 660 /14.08.2020: Провеждане на процедура по предоставяне безвъзмездно 
ползване на спортен обект общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 661 / 14.08.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
За - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 685 / 18.08.2020: Протокол за разпределение на сумата за финансово подпомагане 
на спортните клубове, съгласно Наредба за финансово подпомагане на спортните 
клубове

Становище на комисията

Докладва Г. Давидов.
Комисията съгласува протокола за разпределение на средствата за подпомагане на 
спортните клубове в Община Велико Търново през 2020 година, съгласно „Наредба за 
финансово подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново“, както следва:
|Лг |Имс на СК - вид спорт Точки |Ст-ст на 1 точка |Всичко за получаване!
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в лв. в лв.
i ;АП Спорт - спортна стелба J9310 1,330 12 383,19
2 1Асеневци - вдигане на тежести !2047 !1,330 2 722,35
3 Атлетик-91 - лека атлетика 160 1,330 212,28

4 !
Бадминтон скуош клуб - 
бадминтон 3576 1,330 4 756,67

5 :Барс - тенис клуб 187 1,330 248,68
6 jБоляри-2009 - плуване 3731 1,330 4 962,04
7 1Браун Тим - сп. Ориентиране 2532 !1,330 3 368,08
9 |Етьр - шахматен клуб 689 1,330 915,92
10! Етър-49 - баскетбол 5817 : 1,330 7 736,75
11 Етър-64 - хандбал 15330 1,330 20 390,52
12! Етьр-78 - стрелба е лък 4114 !1,330 5 471,79

13 Етьр-Ай Пи Ес Си - динамична ! 
стрелба 0 1,330 0,00

15 Етьр Елит - худ. Гимн 4201 !1,330 5 588,08

16 Етьр Стил - спортна 
гимнастика 4856 1,330 6 458,57

17 Етьр Академик - лека атлетика 588 1,330 782,23
18 Илия Павлов - борба 4482 | 1,330 5 960,98
19 Катана - карате 3526 j1,330 4 689,58
20 Етьр 2000 - плуване 3135 ;1,330 4 169,43
21 Калоян - карате 1764 1,330 2 346,31
22 Калоян-92 - конен спорт 15003 :1,330 19 954,92
231Царевец Етьр 93 борба 671 1,330 892,55
24 Спортен клуб по ловна стребла ! 1429 11,330 1 901,25
25 Асеневци - шах 929 1,330 1 235,02
26;Боляри 2009 модерен петобой 0 1,330 0,00
27| Царевец-19 - волейбол 1935 1,330 2 574,29
28 Царевец - плуване 4691 ] 1,330 6 239,93
29 Етьр Рейсинг - автомобилизън 0 1,330 0,00
30 Атлетика 2012 - летка атлетика 2654 1,330 3 530,74
31 Етьр Виктори 4613 1,330 6 135,27

32 СК "Етьр Елит" Ест. Груп. 
Гимн. 600 1,330 798,06

33 Етьр -100 спортна стрелба 976 1,330 1 298,56
34 СК "Моделизми" 521 1,330 692,45
35 Ивайло 93 - л.атлетика 2952 1,330 3 926,07
36 Ивайло - бокс 4233 1,330 5 629,67
37 РВ - МГ борба 1525 1,330 2 027,75

|38 СК "Магия" ест. груп. гимн 0 1,330 0,00
39 112773 150000,00
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ...
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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№11
Днес, 18.08.2020 от 16:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Росица Димитрова - Директор Дирекция "СДЗ" 
инж. Антон Койнаков, Димчо Иовов
д-р Стела Денчева - Управител "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД 
д-р Румяна Съботинова - Управител "М ЦРСМ I-B. Търново" ЕООД

Дневен ред
1 - 643 / 06.08.2020: Удължаване на срока за управление на договор за управление на 
"Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД

2 - 666 / 14.08.2020: Наредба за отмяна на Наредба за условията и реда за извършване на 
социални услуги в Община Велико Търново

3 - 667 / 14.08.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "СБАЛПФЗ "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за дострояване на 3-етажно стълбище в корпус Б, 
свързващо двете сгради на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

4 - 677 / 17.08.2020: Отчет за изпълнение на програмата за управление за периода 2018 - 
2020 г. на "МЦРСМ-1 - В. Търново" ЕООД
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Становища
1 - 643 / 06.08.2020: Удължаване на срока за управление на договор за управление 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I - Велико 
Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 666 /14.08.2020: Наредба за отмяна на Наредба за условията и реда за 
извършване на социални услуги в Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва R Димитрова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 667 /14.08.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "СБАЛПФЗ 
"Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за дострояване на 3-етажно стълбище в 
корпус Б, свързващо двете сгради на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 677 / 17.08.2020: Отчет за изпълнение на програмата за управление за периода 
2018 - 2020 г. на "МЦРСМ-1 - В. Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема отчета:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ...
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Постоянна комисия по бюджет и финанси
/ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ

Днес, 19.08.2020 от 13:30 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова
• Гюнай Далоолу
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Калина Широкова - Председател

Присъстват още

Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител към Община Велико Търново
инж. Галя Маринова -
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовов
д-р Стела Денчева - Управител "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД 
д-р Румяна Съботинова - Управител "МЦРСМ I-B. Търново" ЕООД 
Десислава Йонкова - Директор "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Вежен Пенев - Директор Диекция "МДТ"

Дневен ред
1 - 643 / 06.08.2020: Удължаване на срока за управление на договор за управление на 
"Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД

2 - 654 / 14.08.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 30.06.2020 г.
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3 - 662 / 14.08.2020: Утвърждаване натуралните показатели по проекто-мрежа в 
институциите на предучилищното и училищното образование при Община Велико 
Търново за учебната 2020/2021 година

4 - 663 / 14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през новата2020/2021 
учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

5 - 664 / 14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 2020/2021 
учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

6 - 667 / 14.08.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "СБАЛПФЗ "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за дострояване на 3-етажно стълбище в корпус Б, 
свързващо двете сгради на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

7 - 670 / 14.08.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.07.2020 г. на Община Велико Търново

8 - 677 / 17.08.2020: Отчет за изпълнение на програмата за управление за периода 2018 - 
2020 г. на "МЦРСМ-1 - В. Търново" ЕООД

Становища
1 - 643 / 06.08.2020: Удължаване на срока за управление на договор за управление 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I - Велико 
Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 654 /14.08.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община 
Велико Търново към 30.06.2020 г.

Становище на комисията

Докладва М. Маринов - изпълнението на собствените приходи към м. юни е 52 %, 
изпълнението на разходите е около 40 %. Във функция "Образование" е най-сериозното 
изпълнение спрямо уточнения план - около 40 %, във функция "Икономически дейности 
и услуги" - около 81 %. В чисто общинските дейности във функция "Социално
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осигуряване, подпомагане и грижи" е около 51 %. Просрочените задължения са в 
размер на 1 143 000 лв. и са увеличени с около 250 000 лв. спрямо същия период 
миналата година.
Ст. Витанов - спрямо миналата година с 3 млн. лева по-малко приходи;
Инвестиционната програма не е изпълнена като резултати, не приема оправдания с 
коронавируса; отчетът показва реализация на политики, които са заложени в общинския 
бюджет. Обобщава: Инвестиционна програма - катастрофа, и 3 млн. лв. назад.
М. Маринов - приходите от основните данъци за тази година са планирани на база на 
достигнатите нива, не приема това, че е планирано нерално; От липсата на организиран 
туризъм в България към момента само РИМ е загубил половин милион лв. Общинският 
съвет знае, че дружеството "Царевград Търнов" към момента няма дейност, но то е 
познато, и има предложение да се актуализират цените на 4 музейни обекта, което 
предполага, че ще се види през м. септември или м. октомври на сесия, заедно с 1 или 2 
такси, които трябва да бъдат приети на тези сесии, защото от м. ноември започва 
договарянето на международните туристи. Т.е. ако се направи това, за следващия 
туристически сезон има шанс да се покрият загубите от тази година. Още един приход, 
който очевидно липсва - в м. декември 2019 г. изтече договорът с Общинска банка, по 
който Общината получаваше 2 % олихвяване, лихвата в момента е колкото стандартната 
навсякъде. Това са 2 прихода, на които не може да се повлияе. Събираемостта на 
основните данъци и такси - Данък сгради и Такса битови отпадъци е добра. Относно 
разходите - във връзка с "Интегриран градски транспорт", доставката на електробусите е 
със срок 240 дни, които няма как да бъдат доставени тази година. Тази година ще бъде 
платен единствено аванс, но в следващата ще бъде отчетено. Не може да се търси 100 % 
изпълнение на Инвестиционната програма. Има доста целеви средства, които са 
останали в Общината - напр. средствата за почистване на реките (беше изменен закона в 
чие разпореждане са тези речни участъци и бяха прехвърлени от Общината на 
Областния управител, 4 години е продължила съгласувателната процедура между 
Общината, Областния управител и Басейнова дирекция), същото се касае за средствата 
за приключване на свлачищни процеси. Не приема всички неща, които се изговарят, не 
смята, че 100 % изпълнение е възможно, тъй като там има зададени сметни стойности. 
Ст. Витанов - никой не говори за 100 % изпълнение; иска да разбере какви мерки ще се 
предприемат в такава ситуация с дефицит в размер на 3 млн. лева.
В. Пенев - към 30.06 2020 г. - приходите изостават с 1 048 000 лв. спрямо мин.година, 
към 31.07.2020 г. приходите изостават с 853 хил.лв. спрямо мин. година, към 18.08.2020 
г. изоставането е в размер на 784 хил. лв. Смята, че има шанс до края на годината да се 
изпълнят приходите в частта, спрямо мин. година.
К. Янков - има увеличение от таксата битови отпадъци, тъй като се премахна отстъпката 
В. Пенев - като сума става повече, но имаше страхове дали ще се плаща в периода, в 
който беше отстъпката.
К. Янков - приходът от ТБО през 2019 г. е с 400 000 лв. по-голям от приходите от ТБО 
през 2020 г.
Р. Иванов - това е въпрос на разчети, прогнозна цифра, очакваше се с 400 000 лв. да 
нарастне приходът, това си е разчет.
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 662 /14.08.2020: Утвърждаване натуралните показатели по проекто-мрежа в 
институциите на предучилищното и училищното образование при Община Велико 
Търново за учебната 2020/2021 година
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 663 /14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през 
новата2020/2021 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 664 /14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 
2020/2021 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 667 /14.08.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "СБАЛПФЗ 
"Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за дострояване на 3-етажно стълбище в 
корпус Б, свързващо двете сгради на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

Становище на комисията

Е. Чамуркова - идеята за асансьор остава ли и каква сума е необходима
д-р Денчева - идеята стои още от самото начало, тъй като достъпността е много голям
проблем, но сумата е около 50 000 лв са необходими, които към момента е непосилно
Н. Генчев - отбелязва добрата работа на дружеството и на управителя
д-р Денчева - изразява благодарност от името на целия екип
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 670 /14.08.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.07.2020 г. на Община Велико Търново
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Становище на комисията

Докладва М. Маринов 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

8 - 677 / 17.08.2020: Отчет за изпълнение на програмата за управление за периода 
2018 - 2020 г. на "МЦРСМ-1 - В. Търново" ЕООД

Становище на комисията

Докладва д-р Р. Съботинова
Н. Генчев - съвсем разбираемо резултатите за първото шестмесечие са намалели 
значително, но това, което прави впечатление е, че в годишния план е заложено общо 
увеличение спрямо миналата година - откъде ще дойдат приходите, от НЗОК ли 
Отговор: д-р Съботинова - от повишение на цените по заплащането основната дейност, 
дори и намалена като обем
Е. Чамуркова - изказване в подкрепа на отчета и на управителя на дружеството 
д-р Съботинова - Това заведение е създадено да работи и продължава да работи в 
аспекта на положителното обществено здраве. НЗОК дава пари само за болест и 
лечение, поставя заведението извън финансиране на такъв тип дейност, така че ако 
Общината иска това заведение да съществува, наистина трябва да помага.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Постоянна комисия по икономически 
въпроси /ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ

№12
Днес, 19.08.2020 от 13:30 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• В алерия-Тереза Дончева
• Гюнай Далоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Калина Широкова

Присъствали още

Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител към Община Велико Търново
инж. Галя Маринова -
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовов
д-р Стела Денчева - Управител "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД 
д-р Румяна Съботинова - Управител "МЦРСМ I-B. Търново" ЕООД 
Десислава Йонкова - Директор "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС"
Вежен Пенев - Директор Диекция "МДТ"

Дневен ред
1 - 643 / 06.08.2020: Удължаване на срока за управление на договор за управление на 
"Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД

2 - 654 / 14.08.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 30.06.2020 г.

1 от 4 20.8.2020 г., 12:09



Firefox

3 - 665 / 14.08.2020: Провеждане на процедура за възлагане на обществена поръчка с 
предмет: Възлагане на обществен превоз на пътници по линии и разписания по тях от 
републиканска, областна и общинска транспортни схеми - квота Община Велико 
Търново, обособени в шест позиции

4 - 667 / 14.08.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "СБАЛПФЗ "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за дострояване на 3-етажно стълбище в корпус Б, 
свързващо двете сгради на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

5 - 670 / 14.08.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.07.2020 г. на Община Велико Търново

6 - 677 / 17.08.2020: Отчет за изпълнение на програмата за управление за периода 2018 - 
2020 г. на "МЦРСМ-1 - В. Търново" ЕООД

Становища
1 - 643 / 06.08.2020: Удължаване на срока за управление на договор за управление 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I - Велико 
Търново" ЕООД

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 654 /14.08.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община 
Велико Търново към 30.06.2020 г.

Становище на комисията

Докладва М. Маринов - изпълнението на собствените приходи към м. юни е 52 %, 
изпълнението на разходите е около 40 %. Във функция "Образование" е най-сериозното 
изпълнение спрямо уточнения план - около 40 %, във функция "Икономически дейности 
и услуги" - около 81 %. В чисто общинските дейности във функция "Социално 
осигуряване, подпомагане и грижи" е около 51 %. Просрочените задължения са в 
размер на 1 143 000 лв. и са увеличени с около 250 000 лв. спрямо същия период 
миналата година.
Ст. Витанов - спрямо миналата година с 3 млн. лева по-малко приходи; 
Инвестиционната програма не е изпълнена като резултати, не приема оправдания с 
коронавируса; отчетът показва реализация на политики, които са заложени в общинския 
бюджет. Обобщава: Инвестиционна програма - катастрофа, и 3 млн. лв. назад.
М. Маринов - приходите от основните данъци за тази година са планирани на база на 
достигнатите нива, не приема това, че е планирано нерално; От липсата на организиран
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туризъм в България към момента само РИМ е загубил половин милион лв. Общинският 
съвет знае, че дружеството "Царевград Търнов" към момента няма дейност, но то е 
познато, и има предложение да се актуализират цените на 4 музейни обекта, което 
предполага, че ще се види през м. септември или м. октомври на сесия, заедно с 1 или 2 
такси, които трябва да бъдат приети на тези сесии, защото от м. ноември започва 
договарянето на международните туристи. Т.е. ако се направи това, за следващия 
туристически сезон има шанс да се покрият загубите от тази година. Още един приход, 
който очевидно липсва - в м. декември 2019 г. изтече договорът с Общинска банка, по 
който Общината получаваше 2 % олихвяване, лихвата в момента е колкото стандартната 
навсякъде. Това са 2 прихода, на които не може да се повлияе. Събираемостта на 
основните данъци и такси - Данък сгради и Такса битови отпадъци е добра. Относно 
разходите - във връзка с "Интегриран градски транспорт", доставката на електробусите е 
със срок 240 дни, които няма как да бъдат доставени тази година. Тази година ще бъде 
платен единствено аванс, но в следващата ще бъде отчетено. Не може да се търси 100 % 
изпълннеие на Инвестиционната програма. Има доста целеви средства, които са 
останали в Общината - напр. средствата за почистване на реките (беше изменен закона в 
чие разпореждане са тези речни участъци и бяха прехвърлени от Общината на 
Областния управител, 4 години е продължила съгласувателната процедура между 
Общината, Областния управител и Басейнова дирекция), същото се касае за средствата 
за приключване на свлачищни процеси. Не приема всички неща, които се изговарят, не 
смята, че 100 % изпълнение е възможно, тъй като там има зададени сметни стойности. 
Ст. Витанов - никой не говори за 100 % изпълнение; иска да разбере какви мерки ще се 
предприемат в такава ситуация с дефицит в размер на 3 млн. лева.
В. Пенев - към 30.06 2020 г. - приходите изостават с 1 048 000 лв. спрямо мин.година, 
към 31.07.2020 г. приходите изостават с 853 хил.лв. спрямо мин. година, към 18.08.2020 
г. изоставането е в размер на 784 хил. лв. Смята, че има шанс до края на годината да се 
изпълнят приходите в частта, спрямо мин. година.
К. Янков - има увеличение от таксата битови отпадъци, тъй като се премахна отстъпката 
В. Пенев - като сума става повече, но имаше страхове дали ще се плаща в периода, в 
който беше отстъпката.
К. Янков - приходът от ТБО през 2019 г. е с 400 000 лв. по-голям от приходите от ТБО 
през 2020 г.
Р. Иванов - това е въпрос на разчети, прогнозна цифра, очакваше се с 400 000 лв. да 
нарастне приходът, това си е разчет.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 - 665 / 14.08.2020: Провеждане на процедура за възлагане на обществена поръчка 
с предмет: Възлагане на обществен превоз на пътници по линии и разписания по 
тях от републиканска, областна и общинска транспортни схеми - квота Община 
Велико Търново, обособени в шест позиции

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 667 / 14.08.2020: Даване на съгласие за извършване на разход от "СБАЛПФЗ
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"Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за дострояване на 3-етажно стълбище в 
корпус Б, свързващо двете сгради на "СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД

Становище на комисията

Е. Чамуркова - идеята за асансьор остава ли и каква сума е необходима
д-р Денчева - идеята стои още от самото начало, тъй като достъпността е много голям
проблем, но сумата е около 50 000 лв са необходими, които към момента е непосилно
Н. Генчев - отбелязва добрата работа на дружеството и на управителя
д-р Денчева - изразява благодарност от името на целия екип
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 670 / 14.08.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.07.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Маринов 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

6 - 677 /17.08.2020: Отчет за изпълнение на програмата за управление за периода 
2018 - 2020 г. на "МЦРСМ-1 - В. Търново" ЕООД

Становище на комисията

Докладва д-р Р. Съботинова
Н. Генчев - съвсем разбираемо резултатите за първото шестмесечие са намалели 
значително, но това, което прави впечатление е, че в годишния план е заложено общо 
увеличение спрямо миналата година - откъде ще дойдат приходите, от НЗОК ли 
Отговор: д-р Съботинова - от повишение на цените по заплащането основната дейност, 
дори и намалена като обем
Е. Чамуркова - изказване в подкрепа на отчета и на управителя на дружеството 
д-р Съботинова - Това заведение е създадено да работи и продължава да работи в 
аспекта на положителното обществено здраве. НЗОК дава пари само за болест и 
лечение, поставя заведението извън финансиране на такъв тип дейност, така че ако 
Общината иска това заведение да съществува, наистина трябва да помага.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ..
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Постоянна комисия по устройство на 
територията, транспорт и паркиране /ПК по

УТТП/

ПРОТОКОЛ

№10
Днес, 19.08.2020 от 15:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Калоян Янков
• Петко Тюфекчиев
• Пламен Петров - Председател
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова

Присъствали още

Мариян Маринов - Директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител към Община Велико Търново
инж. Галя Маринова
Десислава Йонкова - Директор "ПОУС"
Пенка Игнатова - Директор Дирекция "ОМДС”
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"
арх. Николай Малаков - гл. архитект на Община Велико Търново
инж. Валентина Миткова - Началник Отдел "ТР"
Галя Василева и Мариана Иванова - "Велико Търново за гората”

Дневен ред
1 - 637 / 29.07.2020: Предоставяне на 5 бр. спортни площадки за управление на ОП 
"Спортни имоти и прояви"

2 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на
проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план-схеми по
него
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3 - 649 / 14.08.2020: Публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижими 
имоти, е. Момин сбор

4 - 652 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
гр. Велико Търново

5 - 654 / 14.08.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 30.06.2020 г.

6 - 656 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
с. Самоводене

7 - 665 / 14.08.2020: Провеждане на процедура за възлагане на обществена поръчка с 
предмет: Възлагане на обществен превоз на пътници по линии и разписания по тях от 
републиканска, областна и общинска транспортни схеми - квота Община Велико 
Търново, обособени в шест позиции

8 - 668 / 14.08.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП-ПР, гр. Велико Търново 
/улична регулация в жк "Бузлуджа"/

9 - 669 / 14.08.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП-ПР, гр. Велико Търново

10 - 670 / 14.08.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.07.2020 г. на Община Велико Търново

11 - 671 / 14.08.2020: Информация за състоянието на инфраструктурата около училищата 
и детските градини на територията на община Велико Търново

12 - 672 / 14.08.2020: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на 
проект за ЧИ на ОУПО - м. Дервеня,гр. Велико Търново.

13 - 673 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
е. Малки чифлик

14 - 674 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становища
1 - 637 / 29.07.2020: Предоставяне на 5 бр. спортни площадки за управление на ОП 
"Спортни имоти и прояви"
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Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване 
на проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - ’’Стара част” и план- 
схеми по него

Становище на комисията

Въпрос: Галя Василева - въпрос относно изречение на 4та страница - "Всяко ново 
строителство в (Стж) не може да превишава 2 надземни етажа спрямо прилежащото 
ниво на улицата, обслужваща УПИ, освен когато се съобразява със съществуващо 
традиционно застрояване в съседни имоти;". Това означава ли, че ако решат по главната 
улица може да подведат всички къщи по височината на Пощата, или пък по нивото на 
хотел Етър, или по стърчащите сгради в кв. Варуша, или покрай Велчова завера, 
арх. Малаков - категорично няма такова нещо. Даже първият вариант на идеен проект, 
изпълнен от фирмата, Общината са го върнали точно заради предвиждано надстрояване 
с 1 ниво на ул. Независимост. Не е това философията на плановото задание и на 
бъдещия ПУП.
Г. Василева - живее на ул. Хаджи Димитър, където имаше 23 паметника на културата, 
които не са надвишавали 2 м. В момента има 3 блока, които надвишават 12 м. Цялата ли 
улица се подвежда по тези 12 м.
арх. Малаков - това, което се разглежда, е допускане до изработване на ПУП. Ще има 
нов устройствен план, който ще доразгледа тази територия. Ще бъде придружаван от 
РУП, който ще изясни височината на всяка сграда в целия обхват на проекта. След което 
ще бъде подложено на обществено обсъждане, след което ще бъде подложено и на 
съобщаване на всички заинтересовани страни. Това е началната стъпка.
К. Янков - кой го е изработил този проект и коя година
арх. Малаков - Териториална проектантска организация, гр. Варна с ръководител арх. 
Никифоров. Процесът по обществената поръчка е стартиран 2012 г. Имало е 
съгласувателни процедури, техническа работа, несъответствия между кадастъра, 
поправки, има протоколи за всяко нещо.
К. Янков - изработен ли е върху новата кадастрална карта; проектът придружава ли се от 
справка за картотекираната растителност, ще се придружава ли за в бъдеще, 
арх. Малаков - да, изработен е върху новата кадастрална карта; ще се придружава, ще 
има план-схеми за зелената система, ще се направи заснемане, когато започне да се 
изработва самия ПУП.
К. Янков - към момента има ли такава картотекирана растителност в тази част 
арх. Малаков - когато се стартира някакво строителство, се прави такова картотекиране 
Ст. Витанов - очевидно това изречение на стр. 4 е проблем, нека да отпадне 
Д. Йонкова - това изречение е част единствено от мотивите, не е част от предложеното 
решение. Не смята, че трябва да се изменя част от мотивите.
К. Янков - не е съгласен, мотивите служат за насока
Ст. Витанов - предлага да се гласува да отпадне това изречение
К. Янков - може би трябва да отпадне само тази част от изречението - "освен когато се 
съобразява със съществуващо традиционно застрояване в съседни имоти" 
арх. Йосифов - задължително ПУП-ове, изработвани в Стара част, са придружавани от 
работни устройствени планове (РУП). РУП са абсолютно задължителни за спазване и 
там няма никакъв компромис. Този ПУП е жизнено необходим, за да не се случват
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нещата на парче.
арх. Малаков - Това изречение е част от приетите и действащи към момента специфични 
правила и нормативи за прилагането на ОУП на гр. Велико Търново. Цитира се нещо, 
което към момента действа.
Комисията не приема предложението на Ст. Витанов:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 6 
Комисията приема основното предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

3 - 649 /14.08.2020: Публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижими 
имоти, с. Момин сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 652 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 654 / 14.08.2020: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община 
Велико Търново към 30.06.2020 г.

Становище на комисията

Докладва М. Маринов 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 - 656 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, с. Самоводене

Становище на комисията

д-р Андреева - има ли увеличаване в квадратурата 
М. Джартова - да
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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7 - 665 / 14.08.2020: Провеждане на процедура за възлагане на обществена поръчка 
с предмет: Възлагане на обществен превоз на пътници по линии и разписания по 
тях от републиканска, областна и общинска транспортни схеми - квота Община 
Велико Търново, обособени в шест позиции

Становище на комисията

Ст. Витанов - защо бяха редуцирани курсовете на № 50, № 10, линията до с. Хотница, 
със заповед на кмета ли е осъществено, защото не е било по решение на общинския 
съвет. Стана ясно, че превозвачът на своя глава ги е редуцирал, което е в нарушение на 
решение на общинския съвет и то без никаква санкция. Беше отговорено, че кметът не е 
издавал такава заповед.
инж. Г. Маринова - има издадена заповед на кмета за периода на извънредното 
положение, след отпадането му има само преписки с превозвачите. Линия № 50 беше 
най-критична, възстановена е вече. От квотата на Община В. Търново има все още 
невъзстановени линии, поетапно се възстановяват. Селата Хотница, Русаля и Емен се 
обслужват по договори и те са от квотата на Община Павликени. От градския транспорт 
остава да се възстановят няколко линии.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 668 /14.08.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП-ПР, гр. Велико Търново 
/улична регулация в жк "Бузлуджа"/

Становище на комисията

Докладва инж. В. Миткова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

9 - 669 / 14.08.2020: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП-ПР, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва инж. В. Миткова
К. Янков - има ли обединяване на имоти
Д. Йонкова - няма обединяване в този проект на този етап, има само премахване на 
стълбища
Ст. Витанов - Въпроси към арх. Малаков: има ли заявени инвестиционни намерения, 
какво градоустройство се предвижда;
арх. Малаков - повече идеи и намерения не са представени. Оттук нататък, тъй като 
имотите са частна собственост, възложителят може по всяко време да внесе намерения. 
На този етап няма представени такива намерения. Няма представен план за застрояване, 
това е последващ етап. Целта на разработката към момента е да се създадат урегулирани 
поземлени имоти (УПИ).
Ст. Витанов - защо да не се поиска един план за застрояване
арх. Малаков - понастоящем с представения проект се запазва съществуващото
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застрояване, което е изградено, до момента, в който не се предложи друго
К. Янков - ако инвеститорът реши да обедини тези имоти, които се намират в 1 квартал,
ще трябва ли решение на общинския съвет
арх. Малаков - ако е до 1 квартал - не.
К. Янков - т.е. се прави врътката с разделяне и после, когато са в 1 квартал, ще ги 
обедини.
арх. Малаков - в момента става това, което е представено.
К. Янков - но инвеститорът после може да обедини всички негови имоти 
арх. Малаков - естествено, че може, но трябва да се поиска мотивирано с план за 
застрояване, което минава за допускане от кмета на Общината по становище на гл. 
архитект, ако е в рамките на 1 квартал. В момента това предложение минава през 
общински съвет, защото е повече от 1 квартал и е включен имотът на банката и улицата. 
К. Янков - на 20. 11.2019 г. има решение на Експертния съвет, в което арх. Малаков като 
негов председател е отказал и е поискал строителен план, защото не е бил представен, 
арх. Малаков - в момента, в който тръгнат да си сливат имотите, ще им се поиска план за 
застрояване, който ще бъде разгледан 
К. Янков - но не от общинския съвет 
арх. Малаков - разглежда се от Експертния съвет
Пл. Петров - г-н Янков много държеше, когато едни имоти са в 1 квартал, да не минава 
през общински съвет.
арх. Малаков - то и по закон е така. Дали ще минава една преписка през общински съвет 
или със заповед на кмета, тя трябва да си отговаря на нормите по ЗУТ и по Наредба № 7, 
както и по специфичните правила за гр. Велико Търново.
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

10 - 670 / 14.08.2020: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към
31.07.2020 г. на Община Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Маринов.
Ст. Витанов - Стартирана ли е процедурата за другите подобекти на "Интегриран 
градски транспорт" - има предвид кръговото на старото военно училище, кръговото горе 
на беляковско шосе
М. Маринов - г-жа Н. Петрова би могла да каже, за строителните обекти не може да 
каже, единствено за доставката на електробусите знае, че има подписан договор със срок 
245 дена
Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

11 - 671 / 14.08.2020: Информация за състоянието на инфраструктурата около 
училищата и детските градини на територията на община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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12 - 672 / 14.08.2020: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на 
проект за ЧИ на ОУПО - м. Дервеня,гр. Велико Търново.

Становище на комисията

арх. Йосифов - подава си отвод, защото е негов проект от 2018 г.
Марияна Иванова - това предложение е разглеждано през 2019 г. Не е минало тогава. 
Каква е разликата?
П. Тюфекчиев - нека да се визуализира ОУП, за да се види, както е по решение на 
общинския съвет. Трябва да се изпълняват решенията.
Комисията не приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 4

13 - 673 /14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, с. Малки чифлик

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

14 - 674 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по общинска 
собственост /ПК по ОС/

ПРОТОКОЛ

№10
Днес, 19.08.2020 от 16:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Валентин Точков
• Георги Марков - Председател
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Николай Илчев
• Петко Тюфекчиев
• Тихомир Нанев
• Сдивин 

Отсъствал *

• Калина Широкова

Присъствали още
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред
1 - 637 / 29.07.2020: Предоставяне на 5 бр. спортни площадки за управление на ОП 
"Спортни имоти и прояви"

2 - 649 / 14.08.2020: Публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижими 
имоти, с. Момин сбор

3 - 650 / 14.08.2020: Продажба на недвижим имот - частна общинска собственост, гр. 
Вилико Търново, ул. "Алеко Константинов" № 61

4 - 651 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на движими вещи, с. 
Пушево

5 - 652 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
гр. Велико Търново

6 - 653 / 14.08.2020: Продажба на недвижим имот - частна общинска собственост,
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находящ се в гр. Велико Търново, ул. "Краков" № 8

7 - 655 / 14.08.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на ученически 
бюфети

8 - 656 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
с. Самоводене

9 - 657 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
гр. Килифарево

10 - 658 / 14.08.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ОУ "П.Р. Славейков"/

11 - 659 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

12 - 660 / 14.08.2020: Провеждане на процедура по предоставяне безвъзмездно ползване 
на спортен обект общинска собственост по реда на ЗФВС

13 - 661 / 14.08.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на спортни 
обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

14-673 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, 
с. Малки чифлик

15 - 674 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становища
1 - 637 / 29.07.2020: Предоставяне на 5 бр. спортни площадки за управление на ОП 
"Спортни имоти и прояви"

Становище на комисията

Докладва М. Джартова - с цел по-добро стопанисване 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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2 - 649 / 14.08.2020: Публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижими 
имоти, с. Момин сбор

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 650 /14.08.2020: Продажба на недвижим имот - частна общинска собственост, гр. 
Вилико Търново, ул. " Алеко Константинов" № 61

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 651 /14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на движими 
вещи, с. Пушево

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 652 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 653 / 14.08.2020: Продажба на недвижим имот - частна общинска собственост, 
находящ се в гр. Велико Търново, ул. "Краков" № 8

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 655 /14.08.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на 
ученически бюфети
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Г. Марков - вчера е входирана молба от Пламен Атанасов, собственик на павилион в ОУ 
"Вела Благоева", в която възразява, че неговият обект не е включен в предложението.
М. Джартова - допитали са се с директора на ОУ "Вела Благоева", той категорично 
отказа. Не е справедливо, но такова беше становището на директора.
Г. Марков - предлага към проекта за решение да се включи като т. 1, 1.5 - ОУ "Вела 
Благоева"
Комисията приема предложението на Г. Марков:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
Комисията приема основното предложение заедно с направеното изменение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Становище на комисията

8 - 656 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, с. Самоводене

Становище на комисията

Докладва М. Джартова
Е. Коев - това е в централен район, неприятно впечатление прави, ако влиза тежка 
техника, не се ли нарушава инфраструктурата 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 657 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Килифарево

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 658 /14.08.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична 
общинска собственост, гр. Велико Търново /ОУ "П.Р. Славейков"/

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 659 /14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска
собственост, гр. Велико Търново
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Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 660 /14.08.2020: Провеждане на процедура по предоставяне безвъзмездно 
ползване на спортен обект общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 661 /14.08.2020: Провеждане на процедури по предоставяне под наем на 
спортни обекти общинска собственост по реда на ЗФВС

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 673 /14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, с. Малки чифлик

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 674 /14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

/
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Постоянна комисия по земеделие, гори и 
околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ

№Ю
Днес, 19.08.2020 от 17:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Йорданка Стефанова - Председател
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Галя Василева и Мариана Иванова - "Велико Търново за гората"

Дневен ред
1 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план-схеми по 
него

2 - 672 / 14.08.2020: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на 
проект за ЧИ на ОУПО - м. Дервеня,гр. Велико Търново.

3 - 673 / 14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Малки чифлик

Становища
1 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване 
на проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план- 
схеми по него

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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2 - 672 / 14.08.2020: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на 
проект за ЧИ на ОУПО - м. Дервеня,гр. Велико Търново.

Становище на комисията

Е. Коев - всяко отрязано дърво там влошава екологичната обстановка в централната част 
на града. Дървесните видове там са били добре подбрани и пригодени, за да се получи 
тази залесеност днес. За голямо съжаление след толкова години се допусна половината 
от гората да не съществува.
И. Стефанова - всичко това е вярно, но са длъжни да спазят закона, когато има 
инвеститорски намерения и те са законови. Не може да се вземат емоционални решения. 
Г. Василева - защо миналата година през м. май не е влязло на сесия, минало е като 
предложение по комисии. За една година какво се е променило.
Комисията не приема предложението:
ЗА - 1; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

3 - 673 /14.08.2020: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим 
имот, с. Малки чифлик

Становище на комисията

Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Постоянна комисия по образование, наука и
култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ

№10
Днес, 20.08.2020 от 15:00 часа , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева - Председател
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мариян Кенаров
• Мирослав Трифонов
• Нейко Генчев

Присъствали още

арх. Николай Малаков - гл. архитект на Община Велико Търново 
Пенка Игнатова - директор Дирекция "ОМДС"
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - Началник Отдел "УС"

Дневен ред
1 - 639 / 29.07.2020: Определяне на делегати в общото събрание на сдружение 
"Асоциация на общини със селища и територии на културно-историческо наследство"

2 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на 
проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план-схеми по 
него

3 - 648 / 14.08.2020: Поставяне на паметна плоча на ул. "Подполковник Ал. Панайотов", 
гр. Велико Търново.

4 - 655 / 14.08.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на ученически 
бюфети

5 - 657 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост,
гр. Килифарево
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6 - 658 / 14.08.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ОУ "П.Р. Славейков"/

7 - 662 / 14.08.2020: Утвърждаване натуралните показатели по проекто-мрежа в 
институциите на предучилищното и училищното образование при Община Велико 
Търново за учебната 2020/2021 година

8 - 663 / 14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през новата2020/2021 
учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

9 - 664 / 14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 2020/2021 
учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

10-671 / 14.08.2020: Информация за състоянието на инфраструктурата около училищата 
и детските градини на територията на община Велико Търново

Становища
1 - 639 / 29.07.2020: Определяне на делегати в общото събрание на сдружение 
"Асоциация на общини със селища и територии на културно-историческо 
наследство"

Становище на комисията

д-р Александров - не смята, че ще бъде в нарушение да се предложат трима 
представители. Подкрепя предложените двама и предлага трети представител - Нейко 
Генчев, като представител на ПК по ОНК.
В. Дончева - няма против предложението, но е описано само делегат и заместник- 
делегат, т.е. двама представители.
д-р Александров - гр. Велико Търново заема по-значимо място, което носи 
възможността градът да има едно по-голямо представителство.
Е. Коев - предлага следното: При възможност за участие на трети представител на 
Общината в делегацията да бъде избран Нейко Генчев.
Комисията приема направеното предложение:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0
Комисията приема основното предложение с направеното допълнение:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 644 / 06.08.2020: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване 
на проект за ПУП-ПРЗ на гр. Велико Търново по райони - "Стара част" и план- 
схеми по него
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Становище на комисията

Докладва арх. Малаков
д-р Александров - подкрепя процедурата по одобряване на заданието, с което се дава 
възможност паметниците на културата да имат един нов живот и да бъдат обгрижвани. 
Финализира се една процедура, едни дълги проучвания, които се осъществяват в 
годините. Специалистите от побратимения град Байон изразиха положително 
становище, че градът има един архитектурно-етнографски комплекс в лицето на 
Самоводска чаршия.
В. Дончева - надява се с този дългоочакван ПУП да се решат много от задълбочаващите 
се с времето въпроси в старата част на града.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 648 / 14.08.2020: Поставяне на паметна плоча на ул. "Подполковник Ал. 
Панайотов", гр. Велико Търново.

Становище на комисията

Е. Коев - паметната плоча вече е поръчана, изработва се, в края на м. септември ще 
покани всички да я открият.
Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 655 / 14.08.2020: Освобождаване от заплащане на наем на наематели на 
ученически бюфети

Становище на комисията

Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 657 / 14.08.2020: Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Килифарево

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 658 /14.08.2020: Почасово отдаване под наем на част от имот публична
общинска собственост, гр. Велико Търново /ОУ "П.Р. Славейков"/
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Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 662 / 14.08.2020: Утвърждаване натуралните показатели по проекто-мрежа в 
институциите на предучилищното и училищното образование при Община Велико 
Търново за учебната 2020/2021 година

Становище на комисията

Становище на комисията

Докладва П. Игнатова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 663 /14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на средищните детски градини и училища през 
новата2020/2021 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 664 / 14.08.2020: Включване на детски градини и училища от Община Велико 
Търново в Списъка на защитените детски градини и училища през новата 
2020/2021 учебна година, който се утвърждава с Акт на Министерски съвет

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 671 / 14.08.2020: Информация за състоянието на инфраструктурата около 
училищата и детските градини на територията на община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема информацията 
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Постоянна комисия по нормативно-правна 
уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

№13
Днес, 20.08.2020 от 14:00 ч аса , в Нова зала се проведе заседание на ПК.

Присъствал

• Гергана Евтимова - Председател
• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Николай Илчев
• Росен Иванов
• Сунай Мунков
• Христо Стоев

Дневен ред
1 - 666 / 14.08.2020: Наредба за отмяна на Наредба за условията и реда за извършване на 
социални услуги в Община Велико Търново

Становища
1 - 666 / 14.08.2020: Наредба за отмяна на Наредба за условията и реда за 
извършване на социални услуги в Община Велико Търново

Становище на комисията

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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